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Dagsorden til bestyrelsesmøde på Frederiksværk Skole, den 28. nov 2019. 
 

Deltagere: Anni, Bjørk, Catharina, Mark, Farooq, Pia, Signe, Martin, Nina, Mette 
og Rikke samt elevrådsrepræsentant Julie, Alexandar. 
Gæster: Louise og Kristian 
Afbud: Julie, Aleksandar 
Tid: kl. 18.00- 21.00 

 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? 
(Er punktet til orientering/drøftelse/ 
beslutning?) 
 

Forbere-
delse til 
punktet 

Referat Afsat 
tid 

 

0. Spisning under mødet 
Velkommen til Kristian, ny 
leder af mellemtrinnet. 

   20 min.  

1. Godkendelse af referat   Referatet er godkendt 3 min  
  

2. Godkendelse af dagsorden 
 

  Godkendt 2 min  

3. Nyt fra elevråd 
 

Orientering v. elevrådsrepr.  Udgår 15 min  

4. Nyt fra personalet Orientering fra Nina og Martin.  SFO er i gang med at planlægge juleshow til næste fredag. Alle 
er velkommen. Der har været jule-klippedag i denne uge i 
sfoen. 
 
Der er en god stemning blandt lærerne, der er kommet mange 
nye folk, de er kommet med en god energi som kan mærkes 
rundt omkring. Der er stadig folk der løber stærkt, men vi er 
gode til at passe på hinanden, eller prøver at støtte hinanden. 
 

15 min . 

5. Nyt fra indskoling, mellemtrin Orientering fra Louise, Kristian og  Indskoling: der er kommet nye møbler, nogle læringsmøbler, 21 min.  
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og udskolingen  Rikke. bl.a. en læringstrappe. 
Arbejde med trivselsmålingen, fælles tema har været at arbejde 
med at ”turde sige noget”, det gik igen på alle tre områder. 
Alle dansklærerene har været på Alkalær (undervisning i en 
læsemetode), det har givet noget vikarbesætning i forbindelse 
med det. Udeskolen er i gang på 4. år, dvs. at man har nu fået 
tilpasset hele udeskolen i en periode på 3 år. 
 
Mellemtrin: 
Vi har watercamp, 4+5 årg. En uge tages ud og bruges på 
svømning. 
Musical for 5. årg. Er lige afviklet, det har været en kæmpe 
succes. Mange børn giver udtryk for at det har været den bedste 
tid i deres skoleliv, og at de har fået mange nye kammerater. 
 
Udeskolen er under udvikling mht. rød tråd, det er blevet godt- 
og der arbejdes videre. 
 
Udskoling: 
Projektopgave har kørt i 7. og 8. klasse, det er snart 9. 
klassernes tur. 
Vi har valgt at åbne hallen i ½ time hver dag for udskolingen. 
Det er meget populært. 
Der er mere ro på om morgenen i udskolingen, efter der er 
kommet en pædagog til åbning i udskolingen. 
 
Hele skolen:  
Der er skak hver dag i 12-pausen. 
 

6.  Nyt fra skoleleder Orientering 
Røgfri arbejdsplads og røgfri skoletid. 

 Skolechef Henrik Reumert er fratrådt efter gensidig aftale i 
denne uge. 
 

 15 min . 
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Nye fraværsregler – 5-10-15 % 
Proces om byggeri. 

Vi skal holde møde med de rygere der er på skolen ifht. at få 
lagt en plan mhp på røgfri skole. 
 
Det bliver også røgfri tid for eleverne. 
 
Vi skal holde øje med fravær er regeringsbesluttet. Ved 5% 
ulovlig fravær skal forældrene varsles, efter 15 %  skal der 
underrettes og så kan man risikere at der bliver en indgriben i 
ens børnepenge. 
Der er aftale om at skolederne vil lave en lille film,  der skal 
være på AULA og forklare alle forældre om de nye regler. 
 
Byggeproces: 
 
En lille gruppe er nedsat til at kigge på byggeriet. Der er et 
møde med forskellige fagpersoner. 
 
Madtilbud: 
Der er kommet tilbud fra ”The old coffee shop” i Hundested, 
de vil gerne levere mad her i form af bagel, toast og pasta salat. 
Det er skolen selv der skal stå for salget. Det påtænkes at 
eleverne skal stå for salget. Elevrådet bliver fremlagt opgaven. 
 
 
 

7.  Møde med forældre Drøftelse og beslutning. 
Dato og indhold. 
Madtilbud, forældreforening, 
spørgeskema til forældre. 

 Der skal ledelse med til næste møde.   
Der skal være en skarp dagsorden med klare og udstukket 
rammer for mødet. 
Der skal være en opfølgning på sidste møde, så det kommer i 
mål. 
Temaet kunne være omkring forældremøde, omkring 
skole/hjem samarbejde, omkring forventninger. Et særligt 
fokuspunkt kunne være hvordan vi får forældrene til at komme 
til forældremødet- hvad skal der til, hvad vil man gerne høre/se 
ved et forældremøde? 
Der udsættes et lille udvalg bestående af Pia, Bjørg og Catharina 

60 min  
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mhp. At lave et udkast til møde i foråret. 
De skrives ved på mail vedr. aftale. 
 

8. Valg til skolebestyrelsen Drøftelse. 
Forårets proces med 2-årigt valg til 
skolebestyrelsen. Herunder valg af ny 
formand. 

 Anni stopper som bestyrelsesformand, Marc stopper også- man 
er valgt for en 2 årig periode. Der skal helst også findes 
suppleanter. 
METSA og RIFRE efterspørger skolebestyrelseskursus til nye 
eller/og grønne skolebestyrelsesmedlemmer. 
Der går en proces i gang mht valg af nye 
skolebestyrelsesmedlemmer, i løbet af foråret- hører Claus om 
der er opdateret plan for dette. 

15 min  

9.  Evt.   Fremover skal vi til at sætte strukturer omkring fx faglige 
konferencer. 
Vi vil gerne være velbeskrevet som organisation. 
 

10 min  

Årets møder: 15/1, 9/3, 29/4, 11/6 (18-21). 


